

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກວິຊາການ ດ້ານການປຸກຜິດເປັນສິນຄ້າ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoAF-DoA-7	30.12.2017	ກົມປຸກຝັງ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	A - ກະສິກໍາ, ປ່າໄມ້ ແລະ ການປະມົງ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບອະນຸຍາດ	ເພື່ອຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງທາງດ້ານເຕັກນິກວິຊາການ; ເປັນບ່ອນອີງໃນການຕິດຕາມກວດກາ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂອງຜູ້ປະກອບການ ລວມທັງ ເປັນບ່ອນອີງໃນການສະເໜີຂໍໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນກິດຈະການກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ,ນິຕິບຸກຄົນ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງ ທີ່ມີຈຸດປະສົງ ດໍາເນີນທຸລະກິດດ້ານການປຸກຜິດເປັນສິນຄ້າ ທັງກໍລະນີຮູບແບບເຊົ່າ ຫລື ສໍາປະທານເນື້ອທີ່ ແລະ ຮູບແບບສົ່ງເສີມປະຊາຊົນ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	1. ຕ້ອງໄດ້ຮັບໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກວິຊາການກ່ອນ ຈຶ່ງຈະຂໍໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນກິດຈະການກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ໄດ້ 2. ກົມປຸກຝັງ ອອກໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກວິຊາການ ດ້ານການປຸກຜິດເປັນສິນຄ້າ ໃຫ້ຜູ້ປະກອບການ ທີ່ໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດລົງທຶນ ແລະ ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຈາກສູນກາງ ແລະ ຂະແໜງປຸກຝັງແຂວງ, ນະຄອນຫລວງ ຈະອອກໃບຢັ້ງຢືນເຕັກນິກວິຊາການ ດ້ານການປຸກຜິດເປັນສິນຄ້າ ໃຫ້ຜູ້ປະກອບການທີ່ໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດລົງທຶນ ແລະ ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຈາກຂັ້ນແຂວງ, ນະຄອນຫລວງ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ	
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	10
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ຕ້ອງປະກອບບົດວິພາກເສດຖະກິດ-ເຕັກນິກການປຸກຜິດເປັນສິນຄ້າ ໂດຍອີງຕາມພາກທີ II, ມາດຕາ 5 ຂອງບົດແນະນຳສະບັບນີ້(ສະບັບເລກທີ 1393/ກປຝ); 2. ຕ້ອງຜ່ານການກວດກາຜືນທີ່ຕົວຈິງ ແລະ ຜ່ານກອງປະຊຸມວິຊາການ ໂດຍມີພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງເຂົ້າຮ່ວມ ເພື່ອຄົ້ນຄວ້າ ປຶກສາຫາລື;
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດໃນກໍລະນີທີ່ ບົດວິພາກເສດຖະກິດດັ່ງກ່າວ ແມ່ນບໍ່ສອດຄ່ອງກັບ ເງື່ອນໄຂ ແລະ ມາດຕະຖານທີ່ລະບຸໄວ້ ຫລື ຜິດທີ່ຈະປຸກເປັນສິນຄ້າດັ່ງກ່າວ ແມ່ນເປັນຜິດຕ້ອງຫ້າມ

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	1. ມີບົດລາຍງານຜົນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການໄລຍະຜ່ານມາ. 2. ມີແຜນການລະອຽດໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໃນປີຕໍ່ໜ້າ.

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	150000.00	0.00	150000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມບົດແນະນຳຂອງກົມປຸກຝັງ ເລກທີ 1939/ກປຝ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ				
ຂໍ້ຕໍ່ອາຍຸ ຫລືບໍ່?				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າເຫັນ				

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄ່າເຫັນ
ບົດແນະນຳ ກ່ຽວກັບການຄຸ້ມຄອງ ການດຳເນີນກິດຈະການດ້ານການປຸກຝັງ	1393/ກປຝ	07.07.2017	ພາກທີ III ການຍັ້ງຢືນເຕັກນິກວິຊາການ ດ້ານການປຸກຝັດເປັນສິນຄ້າ (ມາດຕາ 6 ຫາມາດຕາ 8)
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ກະສິກຳ	01/98/ສພຊ	10.10.1998	ພາກທີ II: ມາດຕາ 8- ມາດຕາ 9: ກິດຈະການ ແລະ ປະເພດ ຂອງກິດຈະການກະສິກຳ

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ
ບົດວິພາກເສດຖະກິດເຕັກນິກ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	2	0